

## Carl Key - Biography

### English

Carl Key, author-composer and DJ is of Italian and Spanish origin and presently lives in Switzerland. A born musician, Carl first discovers music very young, learning to play the accordion at the age of six. Later, he turns to piano and guitar and obtains a music conservatory diploma and gradually becomes more and more interested in composition.

In 2005 he creates *Destination 01* an innovative music duo with Martial White. *Destination 01* produces their first electro-house album and give a number of live concerts in different clubs around Switzerland. Several songs of their first album are aired on the radio. At this time Carl Key is composing new songs and playing sets in many different clubs.

He joins Map Dance Records, Mr. Mikes' house label with whom he is now releasing three exciting new tracks (Soulfull House with vocals). At the same time, he produces a more progressive sound and his 1st track in that style is "Play that Song for me", released on Gaga Records and available on iTunes.

2009 will be the year of obsessive and powerfull productions... Just started with "Beat of Life", a brand new track presented at the Miami WMC in March 2009.

**Contact** - [www.carlkey.com](http://www.carlkey.com) - [info@carlkey.com](mailto:info@carlkey.com) - Phone: +41 76 387 63 54

### Français

Carl Key, auteur-compositeur-DJ d'origine italienne et espagnole vit en Suisse. Avant tout musicien, il commence à l'âge de 6 ans avec l'apprentissage de son premier instrument l'accordéon. Il se tournera quelques années plus tard vers le piano et la guitare. Carl obtiendra son diplôme de conservatoire et s'intéressera principalement à la composition et l'arrangement.

En 2005, il crée le duo *Destination 01* avec Martial White et enchaîne les différents clubs en proposant une prestation live electro-house. Un CD sort sur le marché, les radios diffusent ses compositions. Parallèlement, Carl Key continue à créer de nouveaux titres et enchaîne les sets dans les clubs.

Il rejoint Map Dance Records, label house de Mr. Mike, chez qui il sort trois nouveaux titres (Soulfull House avec des vocals). En même temps, il produit un son plus progresif et son premier track dans ce style est « Play that Song for Me », sorti chez GaGa Records et disponible sur iTunes.

2009 est l'année de productions puissantes et obsédantes... comme « Beat of Life », un tout nouveau morceau présenté à la Winter Music Conference en mars dernier 2009.

**Contact** - [www.carlkey.com](http://www.carlkey.com) - [info@carlkey.com](mailto:info@carlkey.com) - Tél: +41 76 387 63 54